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         KS-BOR.0002.43.2019 
 
Protokół 
Nr XIII/2019 
XIII Sesji Sejmiku Województwa                                                                                                                      
z dnia 30 grudnia 2019 r. 
 
 
Sala Sesyjna Sejmiku 
Początek Sesji: godz. 11.05 
Zakończenie Sesji: godz. 14:00 
Spośród 30 radnych obecnych było: 29 
 
1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodnicząca Sejmiku, p. Bernadeta Hordejuk powitała serdecznie radnych 
województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz 
pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

 
Załącznik nr 1, 2 

 
 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej projekty uchwał dotyczące Wieloletniej Prognozy Finansowej powinny być 
procedowane przed projektem uchwały w sprawie budżetu, dlatego  też zaproponowała 
zmianę kolejności rozpatrywanych punktów. Dodała, że zgodnie z § 22 ust. 2 Regulaminu 
Sejmiku w uzasadnionych wypadkach Przewodniczący może dokonać zmian kolejności 
rozpatrywania poszczególnych punktów porządku obrad za zgodą Sejmiku. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
 
W dalszej części Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w trybie pilnym wpłynęły 

następujące projekty uchwał:  
a. projekt uchwał w sprawie powierzenia przez Województwo Warmińsko-Mazurskie, 

a przyjęcia przez Województwo Pomorskie wykonania zadań dotyczących 
rewitalizacji i promocji śródlądowej drogi wodnej relacji zachód - wschód 
obejmującej drogi wodne: Odra, Warta, Noteć, Kanał Bydgoski, Brda, Wisła, Nogat, 
Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga wodna E70 na terenie Polski) na 
odcinku położonym na terenie województwa warmińsko-mazurskiego. Projekt został 
umieszczony w punkcie 21 zaktualizowanego porządku obrad.  

b. projekt uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Fundację do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr 
XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
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łowieckie” – Projekt został umieszczony w punkcie 22 zaktualizowanego porządku 
obrad.  

c. projekt uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością do usunięcia 
naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 
Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie” – Projekt został 
umieszczony w punkcie 23 zaktualizowanego porządku obrad. 
 

Dodała, że wpłynął również wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie apelu do Rządu Rzeczpospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg 
wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych, który zostanie poddany 
pod głosowanie w punkcie 33 Sprawy różne. Kolejno poinformowała, że przed sesją Sejmiku 
odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która przedstawiła pod obrady 
Sesji Sejmiku projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym  
w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego według właściwości, który będzie 
procedowany w 28 punkcie zaktualizowanego porządku obrad. Nadmieniła, że wszystkie 
procedowane projekty uchwał i materiały zostały radnym przekazane. 
 

 Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji porządku 
obrad, który  kształtował się następująco: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 – referujący:  
p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039 – referujący: p. Gustaw Marek 
Brzezin, Marszałek Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
2020 rok – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o realizacji współpracy 
międzynarodowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku” – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z działalności Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za okres 
grudzień 2018 r. – listopad 2019 r.” – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie - 
referujący: p. Bernadeta Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej przy 
Wojewódzkim Zespole Lecznictwa Psychiatrycznego w Olsztynie - referujący:  
p. Bernadeta Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Budownictwa 
Ludowego - Park Etnograficzny w Olsztynku - referujący: p. S. Jaskulska, Członek 
Zarządu Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Mikołaja 
Kopernika we Fromborku - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Bitwy pod 
Grunwaldem w Stębarku - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Warmii  
i Mazur w Olsztynie - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zabytkami 
województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2020-2023" – referujący:  
p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 
Elbląskiej – Wschód – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 
Elbląskiej – Zachód – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie Parku Krajobrazowego Wysoczyzny Elbląskiej – 
referujący:p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Warmińsko-
Mazurskie, a przyjęcia przez Województwo Pomorskie wykonania zadań 
dotyczących rewitalizacji i promocji śródlądowej drogi wodnej relacji zachód - 
wschód obejmującej drogi wodne: Odra, Warta, Noteć, Kanał Bydgoski, Brda, 
Wisła, Nogat, Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga wodna E70 na 
terenie Polski) na odcinku położonym na terenie województwa warmińsko – 
mazurskiego - referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Fundację do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego 
uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego  
z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na obwody łowieckie” – referujący: p. J. Piotrowska, Członek 
Zarządu Województwa. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością do usunięcia 
naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 
Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”  – referujący:  
p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym, na rzecz Rejonowego Związku Spółek Wodnych z siedzibą  
w Działdowie, nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Działdowie, 
przy ul. Grunwaldzkiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działki nr 98/2 i 98/4, obręb nr 1 m. Działdowo – referujący:  
p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Giżyckiemu, Ostródzkiemu, 
Piskiemu, Gołdapskiemu, Oleckiemu, Mrągowskiemu, Bartoszyckiemu, 
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Iławskiemu, Działdowskiemu, Nowomiejskiemu, Ełckiemu, Olsztyńskiemu oraz 
Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej na dofinansowanie w 2020 roku prowadzenia Powiatowych Bibliotek 
Pedagogicznych oraz Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku 
Warmińskim  - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju i maksymalnej wysokości 
stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów i sposobu przyznawania, 
warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów będących 
mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego - referujący:  
p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na rok 2020 - referujący: p. Bernadeta Hordejuk, 
Przewodnicząca Sejmiku. 

28. Skargi, Wnioski, Petycje - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
a) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym  

w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego według właściwości - 
referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

29. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Współpracy Międzynarodowej Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. (odwołanie ze składu Komisji Radnego Pawła Czemiela) - 
referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. (powołanie do składu Komisji 
Radnego Pawła Czemiela) - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca 
Sejmiku. 

30. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 
31. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 
32. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Sejmiku z dnia 26.11.2019 r. 
33. Sprawy różne. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczpospolitej Polskiej  
o objęcie dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy  
o Funduszu Dróg Samorządowych – referujący: p. M. Kuchciński, 
Wicemarszałek Województwa 

34. Oświadczenia radnych. 
35. Zamknięcie Sesji. 

 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 
     Załącznik nr 3 

 
Ponieważ nie było zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Załącznik nr 4 
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Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 10, wstrzymało się – 0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039): 
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XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

1 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 – referujący:
 p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 11:14 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin NIEOBECNY

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk PRZECIW 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko- 

Mazurskiego na 2019 rok. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 
Załącznik nr 5 

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw –10, wstrzymało się – 0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2019 rok): 
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XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

2 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 11:14 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 10 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 
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7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk PRZECIW 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039. 
 

Załącznik nr 6 
 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła Marszałka Województwa o zabranie głosu.  
 

Marszałek Województwa poinformował, że w dniu 23 września br. Zarząd 
Województwa przyjął wytyczne do opracowania projektu budżetu na 2020 rok i wieloletniej 
prognozy finansowej. Wyjaśnił że przy opracowywaniu założeń do przyszłorocznego budżetu 
brane były pod uwagę różne warianty, jednak ostatecznie o przedłożonej projekcji 
planowanych wydatków, szczególnie w zakresie inwestycji, zdecydował poziom 
dotychczasowego zadłużenia oraz konieczność spełnienia odpowiednich wskaźników  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2039. Zaznaczył, że zapewniono 
możliwość stabilnego kontynuowania realizacji zadań, przede wszystkim 
współfinansowanych środkami unijnymi. Przedstawił najważniejsze z wytycznych, które 
uwzględniono w rozpatrywanym projekcie budżetu i podkreślił, że zapewnia bezpieczny 
poziom finansowania zadań własnych m.in. w dziedzinie transportu kolejowego i lotniczego. 
Wskazał, że zarówno w budżecie, jak i wieloletniej prognozie finansowej zadania te zajmują 
szczególnie ważne miejsce przede wszystkim z uwagi na skalę planowanych wydatków, które 
w dużej części objęte są wieloletnimi umowami zapewniającymi świadczenie usług 
przewozowych. Dodał, że zaplanowano środki na dofinansowanie wojewódzkich  
i międzywojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich oraz dokapitalizowanie Spółki 
Zarządzającej Portem Lotniczym Olsztyn-Mazury. Zaznaczył spadek wsparcia przez 
Samorząd Województwa z uwagi na wypracowanie kapitału przez działania spółki 
lotniskowej. W dalszej części wystąpienia zwrócił uwagę na znaczące koszty utrzymania 
Sieci Szerokopasmowej, w tym opłaty za umieszczenie urządzeń infrastruktury 
teletechnicznej w pasie drogowym oraz opłaty cykliczne związane z utrzymaniem powstałej 
infrastruktury sieci szerokopasmowej.  

Marszałek Województwa omówił  projekt budżetu, wskazując dochody i wydatki. 
Następnie poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych w budżecie na 2020 
rok przewiduje się rezerwę ogólną z przeznaczeniem na wydatki bieżące nieprzewidziane  
w budżecie, bądź zaplanowane w niewystarczającej wysokości oraz rezerwy celowe na: 
realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego, zwrot środków w ramach rozliczania 
programów unijnych oraz zabezpieczenie udziałów własnych instytucji kultury do projektów 
współfinansowanych środkami zewnętrznymi. Nadmienił, że zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych organ stanowiący przyjmuje także wieloletnią prognozę finansową, której 
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wskaźniki w istotny sposób wpływają na projekt budżetu. Wieloletnia prognoza finansowa 
obligatoryjnie powinna obejmować okres roku budżetowego oraz co najmniej trzech 
kolejnych lat budżetowych. Przedłożona prognoza obejmuje lata 2020-2039. Liczba lat  
w przedłożonej prognozie wynika z okresu spłaty kredytów zaciągniętych przez Samorząd. 
Przyjęte w prognozie założenia zapewniają spełnienie wymogów ustawy o finansach 
publicznych odnośnie relacji obsługi zadłużenia. Odpowiedni margines bezpieczeństwa  
w przyjętych założeniach, począwszy od roku 2020 do końca okresu prognozowania, pozwala 
na spełnienie ustawowych ograniczeń dotyczących zadłużenia. 

Marszałek podkreślił m.in., że najważniejszym dyrektywnym parametrem wieloletniej 
prognozy finansowej jest tzw. nadwyżka operacyjna, którą zgodnie z ustawową definicją 
stanowi kwota przewagi dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi. Dodał, że 
przedłożony projekt budżetu na 2020 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2020-2039 przewidują wystąpienie takiej nadwyżki. W przypadku braku nadwyżki 
operacyjnej Regionalna Izba Obrachunkowa byłaby zobligowana do wydania, tylko na tej 
podstawie, negatywnej opinii o projekcie budżetu i WPF na 2020 rok. Poinformował, że 
opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu budżetu oraz Wieloletniej 
Prognozy Finansowej województwa warmińsko-mazurskiego są pozytywne i zostały 
przekazane radnym. Następnie poprosił o przyjęcie budżetu. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że uchwała Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2039 oraz w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Województwa Warmińsko-
Mazurskiego projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok, jest pozytywna. 

 
Załącznik nr 7 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wszystkie Komisje Stałe Sejmiku 

Województwa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie budżetu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039.   
 

Załącznik nr 8 
 
Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu Przedstawicieli Klubu Radnych. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego, p. Edward 

Adamczyk poinformował, że przedstawiony projekt budżetu na 2020 rok oraz projekt 
Wieloletniej Prognozy Finansowej został przygotowany zgodnie z obowiązującymi 
przepisami i zawiera wszystkie wymagane wskaźniki.  Dodał, że pomimo tego, iż omawiany 
budżet nie należy do najłatwiejszych to pozwala  zabezpieczyć funkcjonowanie wszystkich 
jednostek organizacyjnych województwa. Następnie poruszył kwestię związaną z dochodami 
z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) i podatku dochodowego od osób 
prawnych  (CIT) oraz zaznaczył, że istotne są wydatki inwestycyjne przeznaczone na 
inwestycje drogowe, które są niezbędne do przeprowadzenia w regionie. Podkreślił, że 
projekt budżet zabezpiecza udział środków własnych we wszystkich inwestycjach z udziałem 
środków unijnych i środków budżetu państwa. W imieniu Klubu Radnych Polskiego 
Stronnictwa Ludowego poinformował, że Członkowie Klubu będą głosować za przyjęciem 
budżetu na 2020 rok jak również Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2039. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, p. Grzegorz Kierozalski   
poinformował, że Klub Prawa i Sprawiedliwości wstrzyma się od głosu. Wyjaśnił, że nie 
popierają przedstawionego projektu budżetu m.in. z uwagi na  występujący deficyt i ogromne 
koszty jego utrzymania.  Dodał, że koszt obsługi długu wynosi rocznie około 8-9 mln zł. 
Zdaniem radnego ta kwota mogłaby być wykorzystana na inny ważniejszy cel. Jako przykład 
podał, że z budżetu województwa udzielane jest wsparcie dla gmin np. w granicach jedynie 
 5-20 tys. zł, a dużo większe kwoty przeznaczane są na obsługę długu.  Zdaniem radnego 
koszt jest zbyt duży i zaznaczył, że skutkiem takiej sytuacji są inwestycje, które nie spełniły 
oczekiwań. Podał przykład inwestycji związanej z realizacją Sieci Szerokopasmowej, czy też 
budową Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach. Dodał, że Klub Radnych Prawa  
i Sprawiedliwości nie widzi szans na polepszenie sytuacji w najbliższym czasie. Zwrócił 
uwagę m.in. na duże środki przeznaczane na promocję. Nadmienił, że nie wie, czy są one 
zasadne oraz, czy ktoś ewaluował skuteczność tej promocji. Kolejno zaznaczył, że na 
poparcie zasługuje m.in.  fakt przeprowadzania inwestycji drogowych, które są ważne dla 
rozwoju regionu. Podkreślił, że Klub Prawa i Sprawiedliwości wyraża wątpliwość co do 
dalszych losów budżetu  i wstrzyma się do głosu.  

 
Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, p. Stanisław Gorczyca 

poruszył kwestię dochodów i wydatków budżetu oraz zaznaczył, że realizacja inwestycji jest 
niezagrożona. Nadmienił, że  deficyt będzie sfinansowany kredytem bieżącym i wolnymi 
środkami, a przygotowany projekt budżetu spełnia wszystkie wymagane wskaźniki 
zadłużenia.  Zaznaczył, że w projekcie budżetu dochody własne są niższe w stosunku do 2019 
roku w pozycjach dotyczących dochodów z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych 
(PIT) i podatku dochodowego od osób prawnych (CIT). Wyjaśnił, że ma to związek  
z  nowelizacją przepisów ustawowych. W dalszej części zwrócił uwagę, że otrzymywana 
subwencja oświatowa nie pokrywa w pełni realizowanych zadań. Następnie omówił 
szczegóły związane z subwencją ogólną i wydatkami. Podkreślił, że mimo trudnej sytuacji 
dochodowej zabezpieczono pełną realizację finansową wszystkich zadań  inwestycyjnych 
uwzględnionych w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2039 i niezbędnych 
inwestycji rocznych. Zapewniona jest również ciągłość funkcjonowania jednostek 
budżetowych i realizacja zadań obligatoryjnych. Dodał, że na wszystkie zadania  
z wykorzystaniem środków unijnych zabezpieczono wystarczającą ilość środków własnych. 
Dodał, że budżet na rok 2020  zapewnia bezpieczny poziom finansowania zadań własnych. 
Wobec powyższego poinformował, że Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej będzie głosował 
za przyjęciem budżetu.   

 
Przewodnicząca Sejmiku otworzyła dyskusję.  
 
Radny Henryk Żuchowski poruszył kwestię promocji Województwa w ramach 

współpracy z przewoźnikiem lotniczym poprzez sfinansowanie kampanii promującej 
województwo w linii lotniczej oraz na międzynarodowych trasach lotniczych i promocji 
gospodarczej województwa, a następnie zapytał co się składa na wspomnianą promocję 
w ramach współpracy  z przewoźnikiem lotniczym.   

 
Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę na wzrost środków przeznaczonych na 

kulturę i dodała, że tych środków nadal jest zbyt mało, wobec czego nie spełnia to oczekiwań 
społeczeństwa Warmii i Mazur jeżeli chodzi o kondycję kultury i kondycję dóbr dziedzictwa 
narodowego jakie są w zasobach województwa. Dodała, że na konkurs z zakresu ochrony 
dziedzictwa kulturowego przeznaczone będzie 600 tys. zł, gdzie województwo podlaskie na 
ten cel przeznacza około 2 mln zł.  Stwierdziła, że środki przekazywane na kulturę w naszym 
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województwie w porównaniu  z innymi województwami są niższe. Jako przykład podała 
województwo pomorskie, które na 2020 rok przeznacza na kulturę 122 mln zł, 
zachodniopomorskie około 100 mln zł,  a w województwie warmińsko-mazurskim jest to 
niespełna 80 mln zł.  W dalszej części dodała, że jest zaniepokojona faktem sytuacji  
w Teatrze im. Stefana Jaracza w Olsztynie, który został zrewitalizowany przy udziale 
środków unijnych za kwotę ok. 36 mln zł i mimo to nadal wymaga kolejnych prac 
budowlanych związanych z zawilgoceniem ścian piwnic Teatru. W poprzedniej kadencji 
środki były przeznaczane na remont dachu, co również budziło wątpliwości. Zdaniem radnej 
warto by było przeprowadzić audyt wydatkowanych środków na remont Teatru oraz 
rzetelności przeprowadzanych prac. Nadmieniła, że mimo ogromnych środków, które zostały 
przeznaczone na jednostkę, nadal potrzebuje ona wsparcia finansowego na remont. Kolejno 
zapytała skąd wynika wysoka dotacja podmiotowa przeznaczona dla Centrum Edukacji 
 i Inicjatyw  Kulturalnych w Olsztynie. Zdaniem radnej to placówka, która nie przygotowuje 
nic istotnego, żeby przeznaczać wyższe środki niż np. na Teatr im.  Aleksandra Sewruka  
w Elblągu, czy też Warmińsko-Mazurską Filharmonię im. Feliksa Nowowiejskiego  
w Olsztynie.  Poprosiła o informację z czego wynika wysokość dotacji podmiotowej dla 
Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie i zaapelowała, żeby więcej środków 
przeznaczanych było na kulturę.  

 
 
Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że otrzymał odpowiedź na interpelację  

w  sprawie rewitalizacji Kolei Nadzalewowej łączącej Elbląg z Braniewem i dodał, że cieszy 
go fakt, iż Marszałek potwierdza wolę realizacji tej inwestycji z programu rządowego Kolej+, 
gdzie dofinansowanie z budżetu państwa wynosi 85%, natomiast środki samorządów, czy 
jednostek samorządu terytorialnego stanowią 15%. Z odpowiedzi na interpelację wynika, że 
planowane są rozmowy z samorządem miasta Elbląga, gminy Elbląg, Tolkmicka, Fromborka, 
Braniewa oraz powiatu elbląskiego i braniewskiego w kwestii partycypacji  
w kosztach i wkładzie 15 %, który samorząd województwa musi przedłożyć jako wkład 
własny do realizacji tej inwestycji.  Dodał, że cieszy go fakt, że zauważono konieczność 
inwestycji związanej z Koleją Nadzalewową z uwagi na np. możliwość ożywienia 
turystycznego miejscowości nad Zalewem Wiślanym, czy też uruchomienia transportu 
pasażerskiego, towarowego między dwoma ośrodkami miejskimi, czyli Elblągiem  
i Braniewem. Następnie zapytał, czy w przypadku akceptacji samorządów co do partycypacji 
środków, będą zabezpieczone środki na przygotowanie dokumentacji niezbędnej do złożenia 
stosownej aplikacji.  

 
Marszałek Województwa odniósł się do zgłoszonych pytań i poinformował, że 

kwestia promocji opisana jest w projekcie budżetu. Następnie poinformował,  że jeżeli chodzi 
 o promocję w ramach współpracy z przewoźnikiem lotniczym poprzez sfinansowanie 
kampanii promującej województwo w linii lotniczej oraz na międzynarodowych trasach 
lotniczych to region warmińsko-mazurski będzie promowany zgodnie z przeprowadzonym 
przetargiem. Dodał, że promocja gospodarcza jest realizowana w sposób ciągły i przy 
wsparciu unijnym mają być przeznaczone środki na ten cel. Odnośnie kultury poinformował, 
że ratowanie zabytków nie może być finansowane kredytem.  Dodał, że należy mieć na 
uwadze to, że w obecnym okresie programowania  z osi kultura 60 mln euro zostało 
przeznaczonych na ratowanie kultury i dziedzictwa kulturowego regionu. Nadmienił, że  
w ramach tej osi zrobiono wiele, aby wesprzeć kulturę, dziedzictwo i zabytki. Zadaniem 
Samorządu Województwa jest utrzymanie jednostek kultury oraz dążenie do rozwoju ich 
zadań, natomiast ratowanie zabytków jest zadaniem rządowym. W tym miejscu zaznaczył, że 
jest to rola Konserwatora Zabytków w regionie. Nadmienił, że należy podejmować działania, 
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aby w budżecie państwa zostały zwiększone środki na zabytki. Kolejno poinformował, że 
Teatr im. Stefana Jaracza w Olsztynie, to jednostka która realizowała projekt ze wsparciem  
środków unijnych i projekt został zakończony, rozliczony, odebrany i nie ma żadnych 
zwrotów. Były przeprowadzone kontrole zewnętrzne oraz wewnętrzne, które wykazały, że  
wszystko zostało wykonane zgodnie z planem.  Zaznaczył, że w związku z tym, że pojawiły 
się dodatkowe problemy związane z zawilgoceniem, to należy zahamować ten proces, 
przeprowadzić ekspertyzy i dlatego przeznaczono środki na ten cel.  W dalszej części odniósł 
się do kwestii dotacji podmiotowej dla Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych  
w Olsztynie i wyjaśnił, że część dotacji podmiotowej jest przeznaczona na funkcjonowanie 
jednostki, a część środków przechodzi przez CEiIK na zadania realizowane przez określony 
Departament. Jako przykład podał organizację Kongresu Przyszłości, w przypadku którego  
organizacją mógłby się zająć Departament Urzędu, ale środki przekazane zostały do Centrum 
Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych, który miał określone zadania do zrealizowania. Dodał, że 
około 1 mld zł stanowią zadania zlecane Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych  
w Olsztynie, które są określone w budżecie. Następnie poruszył kwestie kolei i programu 
Kolej+, mówiąc o tym, że podczas roboczej konferencji  była mowa o tym, że jest kilka 
zgłoszonych projektów, które należy odpowiednio zakwalifikować, czy będą zgłoszone  
w ramach programu Kolej +, czy też realizowane przy wsparciu unijnym.  Zwrócił uwagę, że 
wymagane 15% przy wielomiliardowych inwestycjach stanowi dość pokaźną kwotę dlatego 
istotny jest wkład innych samorządów. Nadmienił, że jeżeli samorządy zdecydowałby się na 
wkład do inwestycji, to wówczas taka zgoda wiązałaby się również z przeznaczaniem 
środków na późniejszą eksploatację i utrzymywanie przewozów kolejowych. Następnie 
omówił kwestię projektów finansowanych z Unii Europejskiej, gdzie w roli Beneficjenta 
występuje PKP PLK. Zaznaczył, że wszystkich projektów nie da się zrealizować, ale cały 
czas trwają rozmowy dotyczące podejmowania nowych inwestycji.  

 
Radny Henryk Żuchowski „ja wiem co to jest promocja, tylko wydając 27 mln zł, to 

chciałbym wiedzieć jak ona ma wyglądać, bo jeżeli  Pan chce ogłosić przetarg na promocję 
województwa warmińsko-mazurskiego, to również Pan wie czego chce od tego, który ma nas 
promować, chciałbym  się dowiedzieć, czy to będą plakaty rozwieszone na statkach 
powietrznych, jak to ma  wyglądać za 27 mln zł i oczekuję tego Panie Marszałku od Pana”.  

 
Marszałek Województwa wyjaśnił, że zostanie ogłoszony przetarg, gdzie będą 

określone warunki specyfikacji, z którymi będzie można się zapoznać. Następnie podkreślił, 
że około 6 mln zł ma zostać przeznaczone na promocję w przyszłym roku, a nie 27 mln zł, 
które zostały przytoczone przez radnego Henryka Żuchowskiego. 
 

Przewodnicząca Sejmiku „Panie Radny, ale  proszę poczekać, aż odpowie Marszałek  
i po kolei odpowiadajmy, nie róbmy z chamstwa cnoty”.  
 

Marszałek Województwa kontynuując wypowiedź podkreślił, że ma to być promocja 
regionu Warmii i Mazur na przewozach lotniczych różnych operatorów wyłonionych  
w przetargu.  

 
Przewodnicząca Sejmiku zwróciła uwagę, żeby zgłaszać chęć zabrania głosu, który  

będzie udzielany według odpowiedniej kolejności.  
 
Radny Grzegorz Kierozalski zapytał, czy 1 mld zł przekazywany do Centrum 

Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie, o którym była mowa, nie jest pomyłką. 
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Marszałek Województwa przeprosił za pomyłkę i powiedział, że chodziło o 1 mln zł 
na zadania realizowane przez Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie.   

 
Radny Marcin Kazimierczuk powiedział m.in., że ma nadzieję, że Zarząd 

Województwa przejmie inicjatywę i będzie zwracał się oficjalnie do poszczególnych 
samorządów o ich włączenie się do realizacji Kolei Nadzalewowej. W dalszej części 
podziękował za zwiększone środki na  wkład własny samorządu województwa na nową 
przeprawę mostową na rzece Łynie w ramach programu Polska-Rosja. Poprosił Zarząd 
Województwa, żeby w budżecie na rok 2020 znalazły się dodatkowe środki na wspomnianą 
inwestycję. Zaznaczył, że udzielona pomoc finansowa może mieć miejsce w trakcie roku 
budżetowego i pozwoli na odciążanie samorządu Miasta Bartoszyce i powiatu 
bartoszyckiego, które zadeklarowały swój wkład do inwestycji pomimo tego, że mają 
poważne zobowiązania.  
 

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz podkreślił, że budowa mostu jest 
bardzo ważna dla mieszkańców Bartoszyc i powiatu bartoszyckiego. Następnie omówił 
kwestie związane z programem Polska-Rosja i zaznaczył, że województwo w ramach tego 
programu miało przeznaczyć środki na drogi wojewódzkie, np. na odcinek Bartoszyce-
Szczurkowo, ale ostatecznie na prośbę burmistrza Bartoszyc zadeklarowano wsparcie 
inwestycji polegającej na modernizacji drogi wojewódzkiej nr 512 wraz z budową mostu  
w Bartoszycach oraz remontem m.in. ul. Poniatowskiego. Wyjaśnił kwestie związane  
z realizacją projektu i zaznaczył, że z uwagi na wzrost cen, koszt inwestycji  również wzrósł  
i dlatego Samorząd Województwa zwiększył wysokość wkładu własnego.  Zaznaczył, że 
Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie przygotował m.in. całą dokumentację i ogłosił 
przetarg  z uwagi na to, że samorządów nie byłoby na to stać. Następnie omówił szczegóły 
przeprowadzanych rozmów z przedstawicielami samorządów. Podkreślił, że realizacja  tej 
inwestycji jest bardzo ważna dla mieszkańców Bartoszyc, powiatu bartoszyckiego oraz całego 
województwa warmińsko-mazurskiego. Dodał, że samorząd województwa dąży do tego, aby 
wspomniana inwestycja została zrealizowana.   
 

Radna Bożenna Ulewicz ad vocem do wypowiedzi Pana Marszałka zaznaczyła, że jej 
zdaniem Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie zajmuje się pewnego 
rodzaju impresariatem, ale nie artystycznym, a promocyjnym dla Zarządu Województwa 
 i Urzędu Marszałkowskiego.  Zdaniem radnej Kongres Przyszłości organizowany był przez 
inne osoby, ale możliwe, że CEiIK przekazywał środki na tę inwestycję. Następnie 
wspomniała  imprezy organizowane w ciągu całego roku np. w Teatrze, Filharmonii, które to 
instytucje samodzielnie byłyby w stanie  je przeprowadzić. Zaznaczyła, że funkcjonowanie 
CEiIK-u jest dla radnej wątpliwe. Następnie poruszyła kwestię przeprowadzonego konkursu 
na stanowisko dyrektora w Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych i wyraziła nadzieję, iż 
rozstrzygnięty konkurs zmieni pozycję jednostki. W dalszej części odniosła się do 
wypowiedzi radnego Stanisława Gorczycy i wypowiedzi Skarbnik Województwa na 
posiedzeniach Komisji odnośnie wpływów z  tytułu podatku CIT i PIT przytaczając dane  
z materiału  Krajowej Administracji Skarbowej nt. dochodów z tytułu podatku dochodowego 
od osób prawnych (CIT): „Proporcja kwot przekazywanych na  rzecz województwa 
warmińsko-mazurskiego w latach 2008 do października 2019 kształtowała się na poziomie od 
90,8 % do 95,78 %. Widać, że z roku na  rok te CIT-y rosną i kwota udziałów przekazanych 
na koniec października 2019 w stosunku do kwoty udziałów przekazanych za rok 2018 
pozwala przypuszczać, że dynamika udziałów na koniec roku 2019 będzie pozytywna”.  
Nadmieniła, że podobna informacja ukazała się również w sprawie dochodów z tytułu 
podatku od osób fizycznych (PIT). Stwierdziła, że nie rozumie, skąd wynika zaniepokojenie 
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dotyczące wielkości dochodów z tytułu podatku PIT i CIT w budżecie województwa 
warmińsko-mazurskiego.  

 
Radny Stanisław Gorczyca odniósł się do wypowiedzi radnej Bożenny Ulewicz  

i powiedział m.in., że informację na temat dochodów z tytułu podatku PIT i CIT są  
w posiadaniu Skarbnik Województwa, a mniejsze wpływy z tego tytułu oznaczają mniejsze 
środki w budżecie województwa.  

 
Skarbnik Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Aleksandra Waszkiewicz 

odniosła się do wypowiedzi radnej Bożenny Ulewicz  i wyjaśniła, że dane, które zostały  
przytoczone dotyczą roku 2019, w którym nie było żadnego zagrożenia z tytułu dochodów 
z podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) i podatku dochodowego od osób prawnych 
(CIT).  Nadmieniła, że jeżeli chodzi o projekt budżetu na rok 2020 to dochody z tytułu 
podatku  PIT zostały określone przez Ministra Finansów i są niższe niż w roku  2019. 
Następnie omówiła jak kształtowały się dochody z tytułu podatku PIT na przestrzeni ostatnich 
kilku lat, gdzie zauważalny był wzrost tych dochodów, natomiast obecnie jest ich spadek.  
Dodała, że jeżeli chodzi o dochody z tytułu podatku CIT to są określone szacunkowo, bo 
obecnie trudno podać dokładne dane. Odnośnie roku 2020 to brane są pod uwagę prognozy 
przygotowywane są przez różne Agencje i zauważalne jest ogólne spowolnienie gospodarcze, 
czego konsekwencją będzie spadek dochodów m.in. z tytułu podatku CIT. Następnie omówiła 
szczegóły związane z subwencją i przyznanymi dotacjami. Zaznaczyła, że dotacje celowe 
mogą być przeznaczone wyłącznie na cele na które zostały przyznane, czyli nie można ich 
wykorzystać na inne zadania. W dalszej części przedstawiła strukturę dochodów i wydatków. 
Podkreśliła, że nie ma żadnych  możliwości  na zwiększanie dochodów, które można uzyskać 
z majątku województwa. Nadmieniła, że w tej chwili są to ograniczone zasoby. Kolejno 
odniosła się do finansowania działań w zakresie kultury i podkreśliła, że podstawowe zadania 
są zabezpieczone. Dodała, że nie jest wykluczone, że wolne środki zostaną przeznaczone na 
zadania z zakresu kultury. Nadmieniła, że takie działania były podejmowane w bieżącym 
roku. Podkreśliła, że dodatkowe przekazanie środków jest możliwe w trakcie realizacji 
budżetu w ciągu roku budżetowego.  

 
Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za wyjaśnienie tematu i podkreśliła, że 

Skarbnik Województwa na każdej Komisji szczegółowo omawiała projekt budżetu.  
 

Radny Henryk Żuchowski zwrócił uwagę, że z uzyskanych informacji wynika, że 
budżet nie będzie należał do najłatwiejszych, a mimo to wprowadza się wydatki na promocję  
w wysokości 27 mln zł.  Nadmienił, że nie przedstawiono żadnej kalkulacji dotyczącej 
oszacowania wspomnianej kwoty. Dodał, że chciałby się dowiedzieć, jak została określona 
wysokość środków na promocję. Następnie odniósł się do kwestii związanej z Planem 
Cyfrowym, na który zaplanowane zostało 11 mln zł i zapytał jak wygląda sytuacja z tym 
planem i na co te środki są zabezpieczone. W dalszej części zapytał o zadanie pn. „Olsztynek-
Kaliningrad od wspólnej przeszłości do przyszłego partnerstwa” i dodał, że nie jest 
przekonany o słuszności tej współpracy. Zdaniem radnego środki przeznaczone na te zadanie 
mogłyby być przekazane na inne cele. Poprosił o informację związaną z powyższą 
współpracą. 
 

Radny Marek Chyl zaznaczył, że samorząd województwa w ramach swoich zadań 
zajmuje się wieloma dziedzinami. Dodał, że istotne jest to, że wszystkie jednostki mogą 
realizować swoje zadania i mają zapewnioną płynność w funkcjonowaniu mimo mniejszych 
dochodów. Nadmienił, że na podkreślenie zasługuje fakt, że środki zostały przeznaczone 
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także na inwestycje służące rozwojowi regionu. W dalszej części przypomniał o tym, że 
Zarząd Województwa z uwagi na śmierć wieloletniego Skarbnika Województwa 
zobowiązany był do powołania nowego. W tym miejscu podkreślił doskonały wybór 
Skarbnik, która szybko wdrożyła się w obowiązki, dzięki czemu udało się zrealizować budżet 
bieżącego roku i przygotować budżet na rok 2020. Jako Przewodniczący Komisji Budżetu 
 i Finansów w imieniu swoim i Członków Komisji na ręce Skarbnik Województwa złożył 
serdeczne podziękowania za wykonywaną pracę na rzecz województwa warmińsko-
mazurskiego.  

 
Radny Henryk Żuchowski  powiedział, że chciałby uzyskać odpowiedź na zadane 

pytania.  
 
Przewodnicząca Sejmiku wyjaśniła, że udziela głosu według kolejności zgłoszeń i po 

wszystkich zgłoszonych pytaniach, głos zostanie udzielony Marszałowi Województwa w celu 
wyjaśnienia poruszonych kwestii.  

 
Radny Grzegorz Kierozalski „ja mam taką uwagę do Pani Przewodniczącej, żeby 

była uprzejma nie recenzować wystąpień radnych, jeszcze takiego autorytetu Pani nie 
nabrała, żeby tutaj…będzie atmosfera spokojniejsza, tak mi się wydaje. Dziękuję”.  

 
Przewodnicząca Sejmiku „dziękuję bardzo za zwrócenie uwagi, ale Panie 

Przewodniczący chcę powiedzieć, że ja prowadzę obrady, a nieprzekrzykiwanie się 
 i udzielanie sobie samemu odpowiedzi i mikrofonu. Proszę to też uszanować”.  
 

Marszałek Województwa powiedział m.in., że kwota na promocję przywoływana  
przez radnego określona jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej i nie dotyczy wyłącznie 
roku przyszłego, ale lat przyszłych.  Nadmienił, że wszystkie warunki specyfikacji będą 
określone w przetargu. Dodał, że podejmowane działania opierają się doświadczeniach 
innych województw, które posiadają regionalne lotniska. Wyjaśnił, że jest brane pod uwagę 
wiele czynników, w tym jak kształtuje się np. promocja gospodarcza w tych województwach.  
Podkreślił, że o ostatecznych kosztach zdecyduje przeprowadzony przetarg.  Nadmienił, że 
 w kwestii pytania dotyczącego współpracy między Olsztynkiem a Kaliningradem, będzie 
omawiany punkt dotyczący współpracy międzynarodowej województwa przez Dyrektora 
Departamentu Współpracy Międzynarodowej, który udzieli odpowiedzi na ewentualne 
pytania.  Następnie poruszył kwestię prowadzonej współpracy i środków w ramach programu 
Polska-Rosja. Dodał, że w celu pozyskania środków prowadzona jest określona współpraca. 
Odnośnie środków przeznaczonych na Plan Cyfrowy wyjaśnił, że około 8,5 mln zł ma zostać 
przeznaczone na opłaty za zajęcie pasa drogowego, co wynika z obowiązujących przepisów. 
Następnie poinformował, że pozostałe środki w wysokości około 3 mln zł stanowią wydatki 
na eksploatację bieżącą. Dodał, że wszystkie działania podejmowane są zgodnie z prawem 
 i sieć funkcjonuje w regionie.    

  
Radny Henryk Żuchowski podziękował za udzieloną odpowiedź i informację na temat 

przeprowadzanych kalkulacji. Odniósł się do kwestii internetu w regionie i stwierdził, że 
środki powinny być przeznaczane na jego doprowadzenie do mniejszych miejscowości.  
Dodał, że jest wiele takich miejscowości i zdaniem radnego należałoby podjąć działania  
w tym zakresie, gdyż internet  jest bardzo ważny w obecnych czasach. Następnie dodał, że 
podczas prezentacji na temat współpracy międzynarodowej poruszy kilka spraw.  
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Marszałek Województwa wyjaśnił, że jeżeli chodzi o inwestycję dotyczącą Sieci 
Szerokopasmowej, to po stronie województwa zostało wszystko wykonane zgodnie z planem 
i kolejne działania są w rękach samorządów zainteresowanych podłączeniem do sieci. Dodał, 
że zadaniem samorządu województwa było wybudowanie sieci szkieletowej z węzłami  
i rozciągnięcie Sieci Szerokopasmowej po całym województwie. Nadmienił, że sieć jest 
sprawna, nabywa  abonamentów i podłączają się nowi użytkownicy. Podkreślił, że „ostatnia 
mila” leży po stronie samorządów. Nadmienił, że ważne jest obniżenie kwot za zajęcie pasa 
drogowego i zachęcenie eksploratorów.  Następnie podkreślił, że sieć działa i trzeba się do 
niej jedynie podłączyć.  

 
Radny Henryk Żuchowski zapytał, czy sieć działa zgodnie z umową i obecny brak 

internetu leży w gestii samorządów.  
 
Marszałek Województwa potwierdził, że po stronie samorządu województwa 

wszystko jest realizowane zgodnie z umową, a pozostałe czynności są po stronie 
samorządów. 
 

Ponieważ nie było  więcej zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 
pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –9. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039): 
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XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

3 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039 – referujący: 
p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 12:58 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 9 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Osiecki Julian ZA 
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3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
30. Żuchowski Henryk 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

 2020 rok. 
 

Załącznik nr 9 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –9. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

4 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na 2020 rok – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 
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Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 9 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
30. Żuchowski Henryk 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

 

 
W związku z pojawiającymi się głosami Przewodnicząca Sejmiku zarządziła 

reasumpcję głosowania.  
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –10 – 

reasumpcja głosowania. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok)- reasumpcja głosowania: 
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XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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Głosowanie 
 

 

5 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na 2020 rok – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. - 
reasumpcja 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 12:59 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 10 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
30. Żuchowski Henryk 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Załącznik nr 10 
 
Radny Henryk Żuchowski zwrócił uwagę, że wydatki zaplanowane na rok bieżący  

z uwagi na niewykonanie zostały przeniesione na rok przyszły. 
 
Marszałek Województwa wyjaśnił, że część zadań, inwestycji zostało rozpoczętych 

i z uwagi na ich dokończenie w roku przyszłym  konieczne jest ich przeniesienie.  
 
Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –10. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku 
budżetowego). 
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XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

6 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:01 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 10 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz WSTRZYMUJĘ 17. Osiecki Julian ZA 
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Jolanta SIĘ 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
30. Żuchowski Henryk 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

 

   
 
Przewodnicząca Sejmiku zarządziła przerwę.  
Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i przeszła do realizacji porządku obrad. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o realizacji współpracy 

międzynarodowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku” . 
 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła Dyrektora Departamentu Współpracy 
Międzynarodowej, p. Łukasza Bielewskiego o przedstawienie informacji. 

 
Dyrektor Departamentu Współpracy Międzynarodowej, p. Łukasz Bielewski 

poinformował, że radni otrzymali materiał zawierający informację o realizacji współpracy 
międzynarodowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku, a następnie 
korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił radnym najważniejsze wydarzenia oraz 
działania podejmowane przez Samorząd Województwa. Kontynuując nadmienił, że priorytety 
współpracy zagranicznej Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyjęte przez Sejmik 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w dniu 17 czerwca br., uzyskały zgodę ministra 
właściwego do spraw zagranicznych  w dniu 18 lipca br. i omówił szczegóły związane  
z opracowaniem dokumentu. W dalszej części podkreślił współpracę z placówkami 
dyplomatycznymi. Dodał, że w tym roku w regionie obecni byli Ambasadorzy Kazachstanu, 
Mołdawii, Litwy, Francji i  Hiszpanii. Zwrócił uwagę  na współpracę z regionami 
partnerskimi Województwa i w tym miejscu wymienił Kraj Związkowy Saksonia-Anhalt, 
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Departament Côtes-d’Amor, Region Umbra, Obwód Kaliningradzki, Obwód Rówieńskim 
oraz Euroregion Bałtyk. Następnie przedstawił m.in. wydarzenia organizowane przez 
Departament Współpracy Międzynarodowej w ramach wspomnianej współpracy oraz formaty 
współpracy wielostronnej Województwa. Zwrócił uwagę, że w ramach społecznego wymiaru 
współpracy międzynarodowej wspierają organizacje pozarządowe w ich międzynarodowych 
przedsięwzięciach, natomiast drugą płaszczyzną jest wsparcie lokalnych samorządów z terenu 
województwa oraz organizacja spotkań informacyjnych. 

Załącznik nr 11 
 
Radna Teresa Astramowicz-Leyk poinformowała, że efektem udziału radnych  

w delegacji do Obwodu  Rówieńskiego jest nawiązanie współpracy między Uniwersytetem 
Narodowym Akademia Ostrogska  a Uniwersytetem Warmińsko-Mazurskim w Olsztynie. 
Następnie poinformowała o stażach organizowanych w ramach wspomnianej współpracy.  

 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie.  
 

Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się –3. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji  
o realizacji współpracy międzynarodowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 
roku”). 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o realizacji współpracy 
międzynarodowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2019 roku” – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:37 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 2 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz WSTRZYMUJĘ 17. Osiecki Julian ZA 
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Jolanta SIĘ 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin OBECNY 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z działalności Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za okres grudzień 
2018 r. – listopad 2019 r.”. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Współpracy Międzynarodowej  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Załącznik nr 12 
 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się –3. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania 
 z działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za 
okres grudzień 2018 r. – listopad 2019 r.”): 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z działalności Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za okres 
grudzień 2018 r. – listopad 2019 r.” – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:38 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 2 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła kandydatura pana Sławomira 
Przybylińskiego jako przedstawiciela Rektora Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego.   

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 4, wstrzymało się –3. 

 



 24 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
rady społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie): 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie - 
referujący: p. Bernadeta Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:39 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 4 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin OBECNY 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej przy 
Wojewódzkim Zespole Lecznictwa Psychiatrycznego w Olsztynie. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła kandydatura pana Jerzego 

Jaroszewskiego jako przedstawiciela Rektora Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego.   
 
Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się –2. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

rady społecznej przy Wojewódzkim Zespole Lecznictwa Psychiatrycznego w Olsztynie): 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym rady społecznej 
przy Wojewódzkim Zespole Lecznictwa Psychiatrycznego w Olsztynie -
referujący: p. Bernadeta Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:40 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin OBECNY 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 
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9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Budownictwa 

Ludowego - Park Etnograficzny w Olsztynku. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 13 
 
Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła projekt uchwały:  

§ 1. Powołuje się na członków Rady Muzeum Budownictwa Ludowego – Park 
Etnograficzny w Olsztynku: 

1) Pan Jarosław Sarnowski, 
2) Pan Stanisław Achremczyk, 
3) Pan Tomasz Piłat, 
4) Pani Anna Luśnia, 
5) Pan Jerzy Marek Łapo, 
6) Pani Urszula Kuczyńska, 
7) Pani Iwona Liżewska, 
8) Pan Krzysztof Młynarczyk, 
9) Pani Katarzyna Barańska, 
10) Pan Jan Święch. 
 
Ponieważ nie było innych kandydatur, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się –6. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady 

Muzeum Budownictwa Ludowego - Park Etnograficzny w Olsztynku): 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum 
Budownictwa Ludowego - Park Etnograficzny w Olsztynku - referujący: 
p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:41 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 2 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 6 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta 

WSTRZYMUJĘ 
SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Mikołaja 

Kopernika we Fromborku. 
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Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 14 
 
Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania członków 

Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku:  
§ 1. Powołuje się na członków Rady Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku: 
1) Pani Grażyna Kluge, 
2) Pani Katarzyna Pawlak, 
3) Pan Zygmunt Kiersz, 
4) Pan Ryszard Pawluczuk, 
5) Pan Krzysztof Mikulski, 
6) Ksiądz Tomasz Garwoliński, 
7) Pan Jan Brzozecki, 
8) Pan Jarosław Włodarczyk, 
9) Pan Marek Rubnikowicz, 
10) Pan Karol Motyka. 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 4, wstrzymało się –4. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady 

Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku): 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Mikołaja 
Kopernika we Fromborku - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:42 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 4 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 
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Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Bitwy pod 

Grunwaldem w Stębarku. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 15 
 
Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania członków 

Rady Muzeum Bitwy pod Grunwaldem w Stębarku:  
 §1. Powołuje się na członków Rady Muzeum Bitwy pod Grunwaldem w Stębarku: 
1) Pani Katarzyna Pawlak, 
2) Pan Andrzej Wiczkowski, 
3) Pan Damian Łakomski, 
4) Pan Henryk Kacprzyk, 
5) Pan Jan Gancewski, 
6) Pan Adam Halemba. 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się –3. 



 30 
 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady 

Muzeum Bitwy pod Grunwaldem w Stębarku): 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Bitwy pod 
Grunwaldem w Stębarku - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:43 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena PRZECIW 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Warmii i Mazur  

w Olsztynie. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Załącznik nr 16 

 
Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania członków 

Rady Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie:  
 
§ 1. Powołuje się na członków Rady Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie: 
1) Ksiądz Andrzej Kopiczko, 
2) Pan Stanisław Achremczyk, 
3) Pan Łukasz Łukaszewski, 
4) Pan Maciej Bułkowski, 
5) Pani Anna Jaroszuk, 
6) Pani Gabriela Konarzewska, 
7) Pan Stefan Januszczyk, 
8) Pan Mirosław Jonakowski, 
9) Pan Jacek Rulewicz, 
10) Pani Izabela Lewandowska, 
11) Pan Dariusz Barton, 
12) Pani Ewa Gładkowska, 
13) Pan Stanisław Bułajewski, 
14) Maria Kasprzycka, 
15) Pan Szymon Drej. 
 
Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 4, wstrzymało się –4. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady 

Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie): 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum Warmii  
i Mazur w Olsztynie - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:44 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 4 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zabytkami 
województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2020-2023". 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 17 
 

Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –3. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki 

nad zabytkami województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2020-2023"): 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zabytkami 
województwa warmińsko-mazurskiego na lata 2020-2023" – referujący: 
p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:45 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 
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8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 

Elbląskiej – Wschód. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Załącznik nr 18 

 
Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Wysoczyzny Elbląskiej – Wschód): 
 

 17 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 
Elbląskiej – Wschód – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:45 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 
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Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 

Elbląskiej – Zachód. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Załącznik nr 19 

 
Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Wysoczyzny Elbląskiej – Zachód): 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wysoczyzny 
Elbląskiej – Zachód – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 
Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:46 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie Parku Krajobrazowego Wysoczyzny Elbląskiej. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

Załącznik nr 20 
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Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie Parku Krajobrazowego 
Wysoczyzny Elbląskiej): 
 17 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie Parku Krajobrazowego Wysoczyzny Elbląskiej 
– referujący:p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:46 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Warmińsko-

Mazurskie, a przyjęcia przez Województwo Pomorskie wykonania zadań 
dotyczących rewitalizacji i promocji śródlądowej drogi wodnej relacji zachód - 
wschód obejmującej drogi wodne: Odra, Warta, Noteć, Kanał Bydgoski, Brda, 
Wisła, Nogat, Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga wodna E70 na 
terenie Polski) na odcinku położonym na terenie województwa warmińsko – 
mazurskiego. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że powyższy projekt uchwały został 

wprowadzony w trybie pilnym. 
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez 

Województwo Warmińsko-Mazurskie, a przyjęcia przez Województwo Pomorskie wykonania 
zadań dotyczących rewitalizacji i promocji śródlądowej drogi wodnej relacji zachód - wschód 
obejmującej drogi wodne: Odra, Warta, Noteć, Kanał Bydgoski, Brda, Wisła, Nogat, 
Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga wodna E70 na terenie Polski) na odcinku 
położonym na terenie województwa warmińsko – mazurskiego): 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Warmińsko-
Mazurskie, a przyjęcia przez Województwo Pomorskie wykonania zadań 
dotyczących rewitalizacji i promocji śródlądowej drogi wodnej relacji zachód -
wschód obejmującej drogi wodne: Odra, Warta, Noteć, Kanał Bydgoski, Brda, 
Wisła, Nogat, Szkarpawa oraz Zalew Wiślany (planowana droga wodna E70 na 
terenie Polski) na odcinku położonym na terenie województwa warmińsko –
mazurskiego - referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa  

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:47 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
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1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek OBECNY 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

   
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego przez Fundację do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały 
Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
obwody łowieckie” – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz z autopoprawką.  

 
Załącznik nr 21 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Fundację do usunięcia naruszenia prawa 
dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego z dnia 
27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody 
łowieckie” – referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa): 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Fundację do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego 
uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego
 z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na obwody łowieckie” – referujący: p. J. Piotrowska, Członek 
Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:48 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością do usunięcia 
naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 
Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Załącznik nr 22 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –3. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością do 
usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa 
Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie „Podziału Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”): 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego przez Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością do usunięcia 
naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
„Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”  –
referujący:p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:49 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz ZA 17. Osiecki Julian ZA 
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Jolanta 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 
24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym, na rzecz Rejonowego Związku Spółek Wodnych z siedzibą  
w Działdowie, nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Działdowie, 
przy ul. Grunwaldzkiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działki nr 98/2 i 98/4, obręb nr 1 m. Działdowo. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
Załącznik nr 23 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie bezprzetargowym, na rzecz Rejonowego Związku Spółek Wodnych  
z siedzibą w Działdowie, nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Działdowie, 
przy ul. Grunwaldzkiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki nr 98/2 
 i 98/4, obręb nr 1 m. Działdowo): 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym, na rzecz Rejonowego Związku Spółek Wodnych z siedzibą 
w Działdowie, nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Działdowie, 
przy ul. Grunwaldzkiej 21, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działki nr 98/2 i 98/4, obręb nr 1 m. Działdowo – referujący: p. M. Kuchciński, 
Wicemarszałek Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:50 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
25.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Giżyckiemu, Ostródzkiemu, 

Piskiemu, Gołdapskiemu, Oleckiemu, Mrągowskiemu, Bartoszyckiemu, 
Iławskiemu, Działdowskiemu, Nowomiejskiemu, Ełckiemu, Olsztyńskiemu oraz 
Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej na dofinansowanie w 2020 roku prowadzenia Powiatowych Bibliotek 
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Pedagogicznych oraz Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku 
Warmińskim. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 

Załącznik nr 24 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Giżyckiemu, Ostródzkiemu, Piskiemu, Gołdapskiemu, Oleckiemu, Mrągowskiemu, 
Bartoszyckiemu, Iławskiemu, Działdowskiemu, Nowomiejskiemu, Ełckiemu, Olsztyńskiemu 
oraz Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie w 2020 roku prowadzenia Powiatowych Bibliotek Pedagogicznych oraz 
Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim): 
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25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Giżyckiemu, 
Ostródzkiemu, Piskiemu, Gołdapskiemu, Oleckiemu, Mrągowskiemu, 
Bartoszyckiemu, Iławskiemu, Działdowskiemu, Nowomiejskiemu, Ełckiemu, 
Olsztyńskiemu oraz Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2020 roku prowadzenia 
Powiatowych Bibliotek Pedagogicznych oraz Miejskiej Biblioteki 
Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim  - referujący: p. S. Jaskulska, Członek 
Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:51 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 
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3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta OBECNA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju i maksymalnej wysokości 

stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów i sposobu przyznawania, 
warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów będących mieszkańcami 
województwa. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Załącznik nr 25 
 

Marszałek Województwa poinformował, że Zarząd Województwa postanowił 
uhonorować pamięć o wieloletnim Skarbniku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
w latach 2000 – 2019 i ustanowiono  stypendium im. Marka Baumana. 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju  
i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów i sposobu 
przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu): 
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26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju i maksymalnej wysokości 
stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów i sposobu przyznawania, 
warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów będących 
mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego -referujący: 
p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:52 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 25 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na rok 2020. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Samorządu Terytorialnego  
i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Załącznik nr 26 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że nie wpłynęły żadne uwagi. 
 
Ponieważ nie było żadnych zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało –26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego na rok 2020): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na rok 2020 - referujący: p. Bernadeta Hordejuk, 
Przewodnicząca Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:53 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
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28.  Skargi, Wnioski, Petycje. 
 

a) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym  
w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego według właściwości. 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –2. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji 

 w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego według 
właściwości): 
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28. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym 
w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego według właściwości -
referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:55 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta OBECNA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 
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10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
29.  Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że radny Paweł Czemiel złożył rezygnację  

z członkostwa w Komisji Współpracy Międzynarodowej oraz złożył akces do Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego. W związku z powyższym poddała 
poniższe projekty uchwał pod głosowanie. 
 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Współpracy 
Międzynarodowej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
(odwołanie ze składu Komisji Radnego Pawła Czemiela)  

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 
Współpracy Międzynarodowej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego - odwołanie 
ze składu Komisji Radnego Pawła Czemiela): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

27 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 
Współpracy Międzynarodowej Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. (odwołanie ze składu Komisji Radnego Pawła Czemiela) -
referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:55 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 26 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Samorządu 

Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego. (powołanie do składu Komisji Radnego Pawła 
Czemiela)  

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –24 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się –0. 

 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego - powołanie do składu Komisji Radnego Pawła Czemiela): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

28 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. (powołanie do składu Komisji 
Radnego Pawła Czemiela) - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca 
Sejmiku. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:56 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz PRZECIW 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
30. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o interpelacjach i zapytaniach 

została przesłana radnym drogą elektroniczną. Dodatkowo poinformowała, że 27 grudnia br. 
wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego Marcina Kazimierczuka z dnia 16 grudnia br.  
w sprawie rewitalizacji Kolei Nadzalewowej na terenie miasta Elbląg, powiatu elbląskiego 
oraz braniewskiego w ramach Programu „Kolej Plus”, która została przekazana radnemu. 

 
Załącznik nr 27 

31. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o odpowiedziach na zapytania 
i interpelacje została przesłana radnym  drogą elektroniczną. 

Załącznik nr 28 
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32. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Sejmiku z dnia 26.11.2019 r. 
 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 
Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Sejmiku z dnia 

26.11.2019 r.): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

29 

 

32. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Sejmiku z dnia 26.11.2019 r. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:57 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Szulc Jolanta ZA 
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13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 
33. Sprawy różne. 
 

a) Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczpospolitej Polskiej o objęcie 
dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg 
Samorządowych. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że został złożony apel do Rządu 

Rzeczpospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy  
o Funduszu Dróg Samorządowych, który został przekazany radnym. Dodała, że projekt apelu 
został przygotowany przez Koalicje Rządzącą.  

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało –19 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się –2. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Rządu 

Rzeczpospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy  
o Funduszu Dróg Samorządowych): 
 
 17 

 

XIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

30 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczpospolitej Polskiej
 o objęcie dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu 
Dróg Samorządowych – referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek 
Województwa 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.12.2019 13:58 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
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1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 
Teresa 

ZA 18. Palińska Magdalena 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 
34. Oświadczenia radnych. 
 

Nie wniesiono. 
 
35. Zamknięcie Sesji. 

 
Zamykając obrady XIII sesji Sejmiku Przewodnicząca Sejmiku podziękowała 

wszystkim za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 
 

 

                Przewodnicząca Sejmiku 

 

                   Bernadeta Hordejuk 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

 

Sylwia Wiśniewska 


